
Skolebestyrelsesmøde Ravnholm Skole den 4. august  
 
Deltagere: 
Dennis Mejer (DM)  
Kristoffer Boye Astrup (KBA) 
Jonas Bille (JB)  
Filippa Asved (AS) 
Rikke Nøhr Spangenberg (RNS) 
Dorthe Thermann Reitz Plovsing (DTP) 
Marieluise Josephine Bek-Pedersen (MJP) 
 
Fra skolen: 
Kristine Juel Sklander 
Semail Wanscher 
Birgit Schön 

 
 

1. Velkomst 
 
Det blev vedtaget, at referatet fremadrettet skrives i et mere læsevenligt dokument og ikke i 
dagsordensskabelonen. 
 
Punkter til eventuelt skal fremadrettes meldes ind ved modtagelse af dagsordenen, så alle 
medlemmer kan være forberedte og mødetiden kan disponeres.  
 

2. Meddelelser 
Jonas (formanden) har deltaget i skoleforum: 
 

 På dagsorden blev masterplanen præsenteret. Masterplanen er en plan for, hvordan 
bygningerne skal anvendes i kommunen. Kommunen skal reducere arealer med 10 
procent.  

 Der er fremrykket 7,5 mill. til skole- og ungeområdet til indvendig vedligeholdelse i 202 jf. 
regeringens COVID håndteringsplan. 

 Hvordan er det gået på skolerne i corona-tiden: Overordnet er stemningen det er gået 
godt. Kommunen laver ikke en samlet evaluering af corona-tiltag og opfordrer til det gøres 
lokalt.  

 

 Børn og unges alkoholforbrug: I kommunen ligger 8. årgang meget lavt i gennemsnit ift. 
alkohol indtag på landsplan. Men på 9. årgang ligger kommunen højt.  
 
 
 
 
 
 

3. Arbejdet i skolebestyrelse 



 
Ansættelse af ledelse: 
SKB-formanden var med til at ansætte pædagogiske afdelingsledere inden sommerferien. Der er 
blevet ansat 3 afdelingsledere: 
Chris Mottlau, som tidligere var ansat som lærer på Nærum skole. Chris har været konstitueret 
leder siden 1. marts 2020.  
Derudover er Birgit Schön ansat som udskolingsleder samt Kristine Gebuhr som indskoling og 
souschef på Vangebo matriklen.  
 
 
Kommende opgaver i bestyrelsen: 

 Forældrerepræsentant til forældremøderne  

 Logo til skolenavnet  

 Styrket udskoling og ombygning i den forbindelse 

 En samlet skole  

 Overgange fra mellemskolen til ny-udskoling  

 Covid-19 opfølgning 

 Fælles traditioner 

 Digital strategi  

 ”Politikker” der skal fornyes  

 Storforældremøde og formandens beretning 

 Bevægelse i skolen  
 
Kalender: 
Der er besluttet at vi afholder alle møder på Vangebo matriklen. 
 
Datoer er følgende: 
8/9, 20/10, 24/11, 5/1, 9/2, 16/3, 20/4, 25/5, 22/6 Kl. 17.00-19.00 
 

4. Budget 
Der er ikke præsenteret nyt budget. Regnskabet præsenteres til næste møde (det sendes ud inden 
mødet). Kommunens samlede budget er forsinket i år pga. kommuneudligningsreform og Covid-
19. Det forventes at blive præsenteret den 8/8  
 

5. Opfølgning: Covid-19 evaluering: 
 
Skolestart i august 

 Vi henstiller til forældre afleverer børnene uden for skolen i afleverings zoner  
Forældremøder og skole-hjem samtaler kan afholdes, dog med afstandskriterier  
Der skal undervises i alle fag. Der kan dispenseres for afstandskrav i særlige situationer  
Fællessamling kan ikke afholdes foreløbig – Hvad kan vi lave som alternativ? (dette indgå vi i 
dialog med det pædagogiske personale) 
Der er stadig ensretning på gange. Vi bruger samme indgange som før sommerferien 

 
Der sendes et informationsbrev ud til forældrene om ovenstående i forbindelse med skolestart.  



 
Der er behov for at evaluere på forskellige perspektiver. Personalets perspektiv, forældrenes 
perspektiv, barnets perspektiv samt læringsperspektiv ”hvordan gør vi en anden gang”.  
 
Skolebestyrelsen tager evaluering op til forældremøderne, så alle forældre kan få mulighed for at 
få deres synspunkt med.  
Ledelsen tager evalueringen op med personalet.  
Punktet tages op igen til et SKB-møde.  
 

6. Ledelses status 
 
Der er ansat i alle vakante stillinger på Vangebo matriklen. Det blev til 4 ansættelser.  
 

7. Kommunikation fra dagens møde 
 
Jonas laver et udkast til et kommunikationsbrev, det sendes ud til alle SKB-repræsentanter til 
gennemgang.  
 

8. Eventuelt: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 


